
Protokół Nr  9/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  20 czerwca  2011 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010: 

- Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o., 
- Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a)  wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych prowadzonego przez 

Burmistrza Białogardu, 
b) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Adaptacja pomieszczenia  

Przedszkola Nr 3 w Białogardzie na potrzeby żłobka”, 
c) stawki opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Białogard, 
d) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest, 
e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011, 
f) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła zmieniony porządek o rozpatrzenie projektu uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 
2011 – 2019, głosując: za-4 (jednogłośnie).  Ponadto Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 
Ad 2 

 Analizę działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010 Zakładu Komunikacji 
Miejskiej Sp. z o.o. przedstawił A.Witkowski, Prezes ZKM Sp. z o.o. Materiał stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W. Czurko – pytał czy Prezes występował do Burmistrza o zwrot całej kwoty z tytułu objazdu? 

Radny pytał w jaki sposób Prezes próbował działać, żeby znaleźć 200 tys. zł, co wiązałoby 
się ze zwolnieniami i innymi oszczędnościami? Skoro przejazdy nie przynoszą dochodu 
dlaczego utrzymuje się na prośbę? 

Prezes – odpowiedział, że koszty związane z przejazdami w związku z remontem wiaduktu 
Miasto powinno zrefundować. Takie zapewnienie otrzymał od Burmistrza. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
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  Analizę działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010  Białogardzkiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji przedstawił ustnie Jacek Słowiński, Dyrektor BOSiR. Materiał w formie 
pisemnej zostanie przedstawiony w późniejszym terminie. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – proponował przekształcenie w okresie roku szkolnego hotelu przy stadionie 

na bursę szkolną. Kolejna sprawa to zadaszenie trybuny na stadionie. Ponadto należy 
wyremontować budynek socjalny, w którym przechowuje się sprzęt. 

Dyrektor – odpowiedział, że jeśli chodzi o internat to nie wie czy można to pogodzić z 
przepisami oświatowymi? 

O godz. 14.30 przyszedł radny T.Szwed. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 
B.Stanczewski – prosił o rozeznanie rynku, bo koszty ponosi Starostwo i korzyścią byłoby 

obłożenie i dozór.  
Dyrektor – stwierdził, że rozważa zadaszenie trybuny. Wstępnie rozmawiał w sprawie 

kosztorysu z panem A.Klimowskim. Co roku jest negatywna opinia w sprawie budynku 
socjalnego przy stadionie. Dyrektor wybrał rozwiązanie, aby za 44 tys. zł postawić pawilon 
z 3 bramami do wjazdu. Cały koszt zamknąłby się w kwocie 50 tys. zł. Obecnie kosztorysuje 
się elementy związane z instalacjami.  

Burmistrz – prosił, aby pomysły skonsultować z Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych. 
Z.Jonko – pytał o możliwość zainstalowania nowych miejsc reklamowych i jak wygląda 

cennik? 
Dyrektor – odpowiedział, że rozglądał się za firmami, które chcą się reklamować. Nie ma 

takiej chęci. Firmy raczej bezpośrednio współpracują z klubami sportowymi. Jedyne 
rozsądne miejsce jest na parkingu, ale jest brak zainteresowania. 

T.Szwed – pytał o sprzęt do renowacji boisk? 
Dyrektor – odpowiedział, że około 53 tys. zł jest na wyposażenie stadionu – komplet płotków, 

zeskok do skoku wzwyż, inne urządzenia do lekkiej atletyki oraz komplet urządzeń do 
pielęgnacji boisk – traktor, zgrzebło, urządzenie czyszczące, łuk, piaskarka, kosiarka. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 

O godz. 14.45 wyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
 

 
Ad 3 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a)  wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych prowadzonego przez 
Burmistrza Białogardu, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
b) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Adaptacja pomieszczenia  

Przedszkola Nr 3 w Białogardzie na potrzeby żłobka”, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy wszystko będzie finansowane z budżetu Miasta? 
Naczelnik – odpowiedział, że nie, bo 95 tys. zł pozyskanych będzie z budżetu państwa. 
Z.Jonko – pytał skąd będą środki z budżetu Miasta? 
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Naczelnik – odpowiedział, że z dochodów własnych. Inwestycja jest podzielona Środki na 
realizację stropodachu przewidziane są na rok przyszły.. W tym roku trzeba dołożyć 70-80 
tys. zł. 

S.Purol - pytał o założenia odnośnie 30 dzieci żłobkowych? 
Burmistrz – odpowiedział, że to wynika z programu rządowego. To maksymalna kwota jaką 

można uzyskać na ten cel.  
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 
c) stawki opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto Białogard, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
 
d) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest, 
Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 
 
O godz. 14.15 wyszedł radny B.Stanczewski. W posiedzeniu uczestniczyło 3  radnych. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał czy przeprowadzono inwentaryzację ile jest chętnych? 
Naczelnik – odpowiedziała, że na podstawie informacji jest inwentaryzacja. Po przetargu 

przeliczą czy się mieszczą w kwocie 25 tys. zł i firma wykona. Najbardziej korzystne ceny to 
30 zł/m2. Program mówi ile gmina pokryje środków. Daje on możliwość zwrotu 50%  
kosztów. 

S.Purol – pytał o spółdzielnie mieszkaniowe? 
Naczelnik – odpowiedziała, że spółdzielnia mieszkaniowa reprezentuje interes osób 

fizycznych. 
S.Purol – pytał o program? 
Naczelnik – wyjaśniła, że Rada musi być konsekwentna i co roku przekazywać 4,5 tys. zł. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
e)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał dlaczego decydujemy co mają kupić dyrektorzy szkół. Czy mamy być 

restrykcyjni? 
Burmistrz – odpowiedział, ze tak. Ministerstwo obniżyło subwencję. Dlatego musimy 

korygować budżet. 
Skarbnik – powiedziała, że chodzi o  przesunięcie między wydziałami na co musi być za zgoda 

Rady. 
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S.Purol – pytał czy na Warsztaty Terapii Zajęciowej istnieje potrzeba dodatkowych środków? 
Skarbnik – stwierdziła, że nic nie wiadomo w tej sprawie. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na 

lata 2011 – 2019, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
 
g) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010, 

 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 
Ad 4 
 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 
T.Szwed – pytał o realizację ulicy Leśnej? 
Naczelnik Wydz. IiZP – poinformował, że czekamy na uprawomocnienie się pozwoleń. 
Z.Jonko – pytał o 25 metrów chodnika między blokami przy ul. Bolesława Śmiałego 65 a 65a? 
Burmistrz – powiedział, że zrobi rozeznanie w tej sprawie. 
  
Na tym zakończono sprawy  różne. 
 
Ad 5 
 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.55 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

                       
 


	        Przewodniczący  Komisji
	                    Stefan Purol 

